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Actiepuntenlijst:

1) Stuk aflopende contracten nasturen

Besluitenlijst:
- De Stuurgroep gaat akkoord met de plannen gepresenteerd in de uitwerking ijzeren voorraad.
- De Stuurgroep gaat akkoord met de beslispunten in de memo overname financiéle stromen.

- De Stuurgroep gaat akkoord met de beslispunten in de memo exit strategie noodvoorraad LCH.

1. Opening, vaststellen agenda en mededelingen

De voorzitter opent de vergadering.

BER vraag of het mogelijk is om een additioneel agendapunt toe te voegen aan

de huidige agenda. Het betreft een punt aangaande de overbruggingsperiode voor

de huidige (aflopende) contracten bij het LCH. Er zal een mondelinge toelichting

plaatsvinden en het stuk zal worden nagestuurd.

Daarnaast wordt agendapunt zeven tegelijk met punt drie besproken.

2. Vaststellen verslagstuurgroep Programma PBM 26 januari jl.

Beet aan dat in het proces naar de nota aangaande de inkoop van FFP2, er

geen volledige aansluiting was van FEZ in de vorming van de nota. Dit lijkt ook te

spelen bij het stuk over de financiéle overdracht naar het CIBG. Daarnaastis de

escalatie route niet volledig helder. Dit soort besluiten moeten ook naar de

minister van VWS.
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raagt of er behoefte is om dit met terugwerkende kracht alsnog te doen. Directoraat-Generaal

eeft aan dat dit niet nodig is en alleen bij het informeren van de Kamer. Curatieve Zorg
Directie Geneesmiddelen en

Medische Technologie

Het verslag van 26 januari jl. is vastgesteld

Dat

3. Uitwerking ijzeren voorraad. (toelichtingIEEE) 5 um 2021

De voorzitter geeft aan dat, zoals afgesproken in de vorige Stuurgroep

bijeenkomst, dit plan eerst in de Klankbordgroep is besproken. De belangrijkste

uitkomsten daarvan worden toegelicht tijdens dit agendapunt.

Additionele toelichting bij de presentatie vanfiEy
GGDGHOR heeft laten weten dat ze graag de aansluiting aan de regels van de

veiligheidsregio’s, waarbij het toezicht al door de IG] gewaarborgd is.

Daarnaast benoemde de klankbordgroep dat er zorgvuldig gekeken moet worden

naar de invulling van de virtuele voorraden in verschillende dijken. Er moet

namelijk voorkomen worden dat hier dubbele aanspraak wordt gedaan op dezelfde

capaciteit uit de tweede dijk. Tot slot zal er een overleg tussen het

programmateam en de directie PG plaatsvinden om de scope aan producten
eventueel uit te breiden met het cog op andere mogelijke crisissen.

2
aan dat het overleg met de Klankbordgroep constructief overleg was..

andachtspunten voor de uitwerking waren de verhoudingen tussen verschillende

dijken en met name de toekomstige vorm van dijk 1. Daarnaast werd het belang

van duurzaamheid benoemd met het oog op houdbaarheid van producten. Ook

werd de suggestie gedaan om de supply chain van verschillende producten door te

lichten om zo kwetsbaarheden gericht te kunnen verminderen. Hierin kan ook

gekeken worden naar producten die in andere crisissen nodig zijn.

RI Eheeft aan dat het goed is dat er een manier is om duurzaamheid in het oog

te houden terwijl wel alle producten beschikbaar zijn. De vervolgstap is de

vertaling maken naar een kostenplaat, waarin duidelijk wordt hoeveel deze

plannen zullen gaan kosten.[IEvraagt wanneer dit concreter wordt uitgewerkt

met name op het gebied van de financiering. [fffbeeft aan dat het plan op

hoofdlijnen met financién is besproken, maar er is nog geen concrete kostenplaat

besproken. Er is een periodiek overleg met IRF waarin het plan van de ijzeren
voorraad en vorderingen die gemaakt zijn worden gedeeld.

BE raagt of er ook al juridische afstemming heeft plaatsgevonden. Daarnaast

wordt geadviseerd om te kijken naar het effect van de plannen op de 50/50

regeling die eventueel onder druk komt te staan. Ook wordt genoemd om vast te

stellen bij een bekostiging van met name dijk 3 sprake is van staatsteun of

aanbesteding [EE vult aan dat er met de huidige ICP-regeling in de EU

investeringen buiten de staatsteunregels vallen.

BEd. oeqt toe dat voor de derde dijk ook een keuze gemaakt moet worden of de

producten of de grondstoffen aanwezig moeten zijn. Daarnaastis de samenhang
met de noodvoorraad belangrijk, zodat het CIBG ter voorbereiding op de tender

hier rekening mee kan houden.

BES cert aan de genoemde punten worden meegenomen in de verdere uitwerking.
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De stuurgroep gaat akkoord met het plan en benadrukt dat de plannen financieel pirectoraat-Generaal

en juridisch verder moeten worden uitgewerkt. Curatieve Zorg
Directie Geneesmiddelen en

Medische Technologie

bruggingsperiode contracten LCH:

Ri toe dat de contracten met partners van het LCH in de zomer van dit jaar Salut
aflopen. Er is onvoldoende tijd om een volledige tender hiervoorte draaien. Om 2 maart 2021

tijd te kopen worden er nieuwe contracten met de huidige partners gesloten tot

eind 2021. De tender voor na deze overbruggingsperiode moet uiterlijk 1 juli

gepubliceerd zijn. De vraag die nu voor ligt is of/hoe de ijzeren voorraad in deze

tender verwerkt kan worden of dat er twee verschillende tenders uitgezet worden.

De voorkeur van het CIBG is om dit in één tender te doen.

BE. oeqt toe dat wanneer er een tender voor de noodvoeorraad uitgezet wordt,
met de wetenschap dat er ook een tender voor de ijzeren voorraad komt, dit in de

eerste tender gemeld moet worden.

BE oeert aan dat één tender voor zowel de huidige noodvoorraad als de ijzeren

voorraad, de voorkeur heeft.BES oeqt toe dat er ook tussenvormen mogelijk

zijn. Hierin kan er bijvoorbeeld eerst een kleine tender voor de noodvoorraad uit

worden gezet, waarin de huidige situatie gevraagd wordt. Zo is er meer tijd om

een tender voor de ijzeren voorraad uit te werken. BEYoeeft aan dat er buiten

deze vergadering verder toelichting zal komen.

4. Memo overname financiéle stromen. (toelichting 5.1.2e

a
toe dat het overnemen van de financiéle stromen onderdeel is van het

verbeteren van de dienstverlening door LCH. Het voordeel hiervan is dat er meer

inzicht in deze stromen komt. Het nadeel is dat er onrechtmatige contracten

binnen worden gehaald. Daarom zal de rolverdeling duidelijk moeten zijn tussen

GMT, FEZ en CIBG.

BEaan dat het voorstel een goede ontwikkeling is en dat de eventuele

pijnpunten duidelijk zijn ERESvoegt toe dat de onrechtmatigheid voor VWS niet

verandert en beter te controleren is.

De Stuurgroep gaat akkoord met de beslispunten in de memo overname financiéle

stromen.

emo exit strategie noodvoorraad LCH (toelichting 5.1.2e

licht toe dat de minister al akkoord is met het vorige plan. De uitwerking van

dit plan ligt nu voor bij de Stuurgroep.

SRR geeft aan dat het plan goed in elkaar zit en benadrukt de impact van de

keuzes die gemaakt worden IKE ran t of er op bepaalde uitwerkingen nog een

akkoord van de stuurgroep moet komen eeft aan dat de besluitvorming nu

via GMT verloopt en er wordt gewerkt aan een plan om aan de hand van de

omvang het proces te bepalen. [EEdbenadrukt dat het goed is om de essentie uit

dit plan mee te nemen in de Kamerbrief over de ijzeren voorraad.

De Stuurgroep gaat akkoord met de beslispunten in de memo exit strategie

noodvoorraad LCH
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6. Stand van zaken kwaliteit Directoraat-Generaal

[EEEZJicht toe dat op maandag 1 maart jl. er formeel op het inspectierapport van ~~ Curatieve Zorg
¥ F i " Directie Geneesmiddelen en

de IG) is gereageerd. Het inspectierapport met de reactie van GMT zal mee
Medische Technologie

gestuurd worden met de Kamerbriefover de ijzeren voorraad [RE geeft aan dat

het CIBG bezig is met de actiepunten die in de reactie worden genoemd. Salut
2 maart 2021

BED gees: aan dat donderdag 4 maart a.s. een gesprek met de 1G] en de

Inspectie SZW zal plaatsvinden. Op de agenda staat onder andere het gebruik van

niet CE-gemarkeerde producten JERE geeft aan dat wanneer de IG] en ISZW

beslissen dat niet CE-gemarkeerde producten niet meer gebruikt mogen worden,
er voorEEE os aan spullen weggegooid kunnen worden.

Daarom is het belangrijk dat wanneer het deze kant op dreigt te gaan, er snel

geéscaleerd moet worden.

7. Stand van zaken klankbordgroep

Zie agendapunt drie.

geven complimenten aan het programmateam voor de stappen die

tot nu toe gezet zijn.
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